

At the **end of each class**, please take time to write your goal for the next class. Your artwork will be marked based on your **creativity and observation**, your ability to **use your materials well**, how well you are creating a balanced, non-central composition with a **clear colour scheme**, and one **additional criteria** that you choose.

في نهاية كل فصل، يرجى تخصيص بعض الوقت لكتابة هدفك للفصل التالي. سيتم تمييز عملك الفني بناءً على إبداعك وملاحظتك، وقدرتك على استخدام المواد الخاصة بك بشكل جيد، ومدى نجاحك في إنشاء تركيبة متوازنة وغير مركزية مع نظام ألوان واضح، ومعايير إضافية تختارها.

**Be specific:** What parts of your drawing are you focusing on? What drawing skills do you need most to do this?

كن محددًا: ما هي أجزاء الرسم التي تركز عليها؟ ما هي مهارات الرسم التي تحتاجها أكثر للقيام بذلك؟

- **What should be improved and where:** *"I should **darken** the **shadows in the hair**."*  
ما الذي يجب تحسينه وأين: "يجب أن أعمق الظلال في الشعر".
- **What should be improved and where:** *"I need to **add dark green** to the base of the **waves**."*  
ما الذي يجب تحسينه وأين: "أحتاج إلى إضافة اللون الأخضر الداكن إلى قاعدة الأمواج".
- **What can be added and where:** *"I will look at my photos to add the **shadows in the bark**."*  
ما الذي يمكن إضافته وأين: "سألقي نظرة على صوري لإضافة الظلال في اللحاء".
- What you can do to **catch up:** *"I need to **come in after school** with Jinseo."*  
ما يمكنك فعله للحاق بالركب: "أحتاج إلى الحضور بعد المدرسة مع جينسيو".

1.

2.

3.

4.

5.

6.

7.

8.